
للبنك الأهلي للودائعوكالة موديز تصدر التصنيف الإئتماني المحدث   

يسر البنك الأهلي ش.م.ع.ق )البنك الأهلي( الإعلان عن قيام وكالة موديز  :2024يونيو  20الدوحة، 

الائتمان الأساسي عند وتقييم   A2عند  لدى البنك الأهليللودائع  الحاليالتصنيف الائتماني  بتأكيد بتحديث

Baa3 مع نظرة مستقبلية مستقرة ،. 

عن إعتزازه بهذا التصنيف مضيفاً:  وقد أعرب السيد/ حسن أحمد الإفرنجي الرئيس التنفيذي للبنك الأهلي

"نحن سعداء بتصنيف وكالة موديز، الذي يعكس أداء البنك القوي المدعوم بأنظمة مخاطر وإدارة رأس مال 

من الإشارة إلى أن الدعم المستمر من قبل مساهمينا ومن المجتمع المحلي يعزز بدوره إستمرارية قوية. ولا بد 

 نجاح البنك في سياق مسيرة نمو دولة قطر وإزدهارها."

 

 -انتهى-

 

 

Moody’s updates Ahlibank Credit Opinion Deposit Rating 
 

Doha, 20th June 2024:  Ahli Bank QPSC (Ahlibank) is delighted to announce that on 12 
June 2024, Moody’s provided an updated Credit Opinion on Ahlibank reflecting its existing 
A2 deposit rating and a baseline credit assessment (BCA) at baa3, with stable outlook. 

Mr. Hassan Ahmed AlEfrangi, Ahlibank’s CEO stated: "We are delighted to receive 
this rating from Moody’s, reflecting Ahlibank’s strong performance, which is underpinned 
by strong Risk and Capital Management disciplines. We believe that the continued 
support of our shareholders and the local community underpins our continued growth 
within the context of the Qatar growth story. We are proud of this rating as it reflects 
another notable milestone in the history of Ahlibank". 
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